
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Viby Skole 

 

 

 

Den 23. august kl. 17:00-19.30 

 

HUSK- at melde afbud til Dorte eller formand ved afbud. 

 

 

 

 

 

Viby Skole 

 

 

 

 

 

Kirkevej 2 

8260 Viby J 

 

 

 

 

 

 

Protokol  
 Forældrerepræsentanter:  

Kathrine Stærmose, Hans Gregersen, Liza Frank Bøge, Maria 
Stubben Bang, Dennis Grøn, Susanne Tilma 
 
Medarbejderrepræsentanter:  
Lene Kjærgaard, Jana Løbner, Jesper Jørgensen (afbud), Stine 
Tegen (ref.) og Dorte Jensen  
 
Elevrådsrepræsentanter: 
Asger Korntved Schmidt og Storm Just Voetmann (afbud fra 
begge) 

 Gæst Gitte Vahl tidligere formand 

Godkendelse af  

referat fra sidste 
bestyrelsesmøde 

 

 
 
Punkter til dagsorden 
 

1. Skolebesty-

relse 

 

 

Velkomst (DMJ-skoleleder) 

Tidligere formand Gitte Vahl fortæller om de opgaver, hun gen-

nem årene har løst i bestyrelsesarbejdet og hvad det indebærer 

for en formand. Hun giver eksempler på skriftlige Jule- sommer-

feriehilsner til pæd. personale. Holde tale ved til 9.klassernes 

translokation. 

Der skal laves årsberetning i slutningen af skoleåret. Der laves 

dagsorden til bestyrelsesmøderne i samråd med skoleleder. 

Dagsorden udsendes senest en uge inden mødet. 

Husk, at fejre lærernes dag d. 5. oktober. Kommunen vil have 

høringssvar ved ændringer, nye indsatser, projekter mm. Kom-

munen holder også møder for skolebestyrelserne bl.a. dialog-

møder med rådmanden som vi også deltager i. 

Gitte understreger også, hvor vigtigt det er at kommunikere i 
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bestyrelsen, hvad vi kan forvente af hinanden i forhold til frem-

møde og arbejdet i bestyrelsen. 

Bestyrelser er medlem af Skole og Forældre. Gitte opfordrer 

også til at bruge facebookgruppen: ”Forældre til skolebørn i 

Aarhus” 

https://www.facebook.com/groups/2192415987439992 

Hvert andet år står bestyrelsen for et skolearrangement. Det har 

tidligere heddet Viby marked, men det er åben for bestyrelsen 

hvordan dette arrangement skal afholdes fremover.  

BS-formand kan nogle gange blive kontaktet af pressen. Det kan 

være klogt at få spørgsmålene sendt på en mail og bede om be-

tænkningstid. 

 

 

Den endelige konstituering af skolebestyrelse:  

Hans Gregersen stiller op som formand, Denis Grøn næstfor-

mand. 

 

2. Skolen lige nu 

-  

Orienteringspunkt (Ledelsen)  

 
 

3. Årshjul 

 

Drøftelsespunkt (formand)  

-antal møder  

- hvornår 

- dagsorden/referat 

 

Vi besluttede at afholde 6 møder om på rullende ugedage man-

dage til torsdage fra kl. 17.00-20.00 

Lene Kjærgaard og Dorte Jensen vil lave et forslag til datoer, 

som bestyrelsen kan tage stilling til ved næste møde som bliver 

d. 11. oktober kl. 17.00 – 20.00. Vi vil indkalde til et mindre antal 

ad hoc møder på TEAMS efter behov. 

 

 

 

3. Skolebesty-

relsens opga-

ver  

En gennemgang af de opgaver som er i bestyrelsen, samt virk-

somhedsplanen (se bilag) Orientering ved tidl. Formand Gitte 

Vahl  og DMJ gennemgår ’SBs roller og ansvar’ på power points. 

Vedhæftet. 

http://www.viby-skole.dk/
https://www.facebook.com/groups/2192415987439992
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4. Principper Orientering (DMJ) 

- principper generelt, gennemgang af skolens principper  

 

Aftaler fra juli 2022 (indsat fra referatet): 

Der ligger to om SFO som bør kigges igennem af SFO-

forældreråd til august. 

Princippet for skole-hjem-samarbejdet, hvor den nye ramme for 

skole-hjemsamtaler skal indsættes: Underpunkterne i princippet 

elvplaner og forældremøder skal ligeledes revideres. 

Sorgprincippet er ikke et princip, men mere en handleplan. 

Overveje at slette ’princip af vikaranvendelse’ som princip. Det 

mere en prioritering. Det er en driftsting som er lederens ansvar. 

Vikarpåsætning interesserer mange forældre. Det er godt, hvis 

der er et sted, hvor man kan se, hvordan man gør. Det besluttes, 

at vi beholder formuleringen, men den nye bestyrelse skal lave 

den til et princip.  

Mobbehandleplanen har fået nyt layout. 

 

 

 

5. Orientering  

    fra ledelsen 

Orienteringspunkt (Ledelsen) 

Kantinemedhjælper har sagt op. Vi har ikke ansat ny. Vi vil gerne 

drøfte kantinen med BS. Vi betaler over kr. 300.000,-/år for til-

buddet og vi skal derfor drøfte i bestyrelsen, hvad vi vil have for 

de penge, hvis tilbuddet skal foresætte.  

 

6. Evt  

 

7. Næste møde 

 

 

Kommende punkter 

11. oktober kl.17.00 – 19.00 

Gennemgang af nye principper for skole/hjemsamtale. 

Kantinen. Madordning  

Trivselsmålingen 

Fakta om Viby Skole ved DMJ 

 

 

http://www.viby-skole.dk/

